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在线阅读本书

Shanghai in the wake of World War I was one of the world's most dynamic, brutal and
exciting cities. Into this maelstrom stepped a tough and resourceful ex-veteran
Englishman to join the police. This is his story, told in part through his rediscovered
photograph albums and letters.
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评论

Shanghai in the colonial respect.

-----------------------------
命如转蓬

-----------------------------
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书评

多数中国读者对这本书感兴趣或许是因为书名中的“旧上海”，确实，理查德•廷克勒
这个落拓的英国士兵在上海的经历本身折射出那个年代作为“冒险家乐园”的上海集天
堂与地狱于一身的魔力。尽管这是一个不为人知的小人物（即便在英国也不会有多少人
知道），但正因此，他生活中...  

-----------------------------
默默无闻的主角经历一战洗礼后和许多看不到本土前景的同侪一样
漂洋过海来远东闯荡
一战后这种向帝国各地的移民行为有增无减，塑造了一批具有英国特征，却和本土若即
若离的帝国臣民。上海虽然并非英帝国直辖领地，但巨大的商业利益，超过七十载的经
营建设以及愈发摩登的生活环...  

-----------------------------
Prof. Robert Bickers should be no stranger to us. He is a leading authority in the British
colonial history, especially the part concerning China. Over the years, he has published
a number of books on the subject of China’s colonial history, the most recen...  

-----------------------------
出生在八十年代的人无法理解二十世纪刚开始时这个国家曾经有过的贫穷，混乱和浮华
，一切都是听说真假难辨，帝国主义是已经踩在脚下，殖民史连殖民国自己也不想再提
，好像以前的一切都是灰暗的，新中国才是光明的使者，更近一点的历史还不能够好好
的拿出来谈一谈，未来在新的框...  
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-----------------------------
Entitled as "Empire Made Me", the book tries to position the "international citizens"
under the framework of the British Empire, through illustrating the whole life story of a
British Shanghai policeman: Richard Maurice Tinkler. Similar to other colonies o...  
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